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Voorzitter, raad, geachte luisteraars, kijkers en ook collegeleden, 

Allereerst wederom onze dank aan de ambtelijke organisatie voor het 

samenstellen van de kadernota, en de ondersteuning bij het beantwoorden van 

de technische vragen. Dankzij uw inzet kunnen we vandaag onze politieke 

afwegingen maken. 

De kadernota voor 2017 is beleidsarm, in verband met de nog te voeren 

kerntakendiscussie. De VVD vraagt zich af hoe de begroting er voor volgend 

jaar dan komt uit te zien, is deze ook beleidsarm? Precies een jaar geleden, bij 

de behandeling van de kadernota 2016, hebben we aangegeven dat het goed is 

om de kerntakendiscussie te voeren, die was toen al aangekondigd. Nu, een 

jaar later moet de discussie nog worden gevoerd. Verwacht u als college al voor 

oktober uitkomsten waarop we de begroting kunnen baseren? 

 

 

Sociaal domein 

In 2015 zijn de transities van WMO, jeugdzorg en participatie van start gegaan. 

Critici voorspelden een ware ramp, gelukkig kunnen we nu constateren dat 

voor het grootste deel alles voorspoedig verloopt. Daar kunnen we best trots 

op zijn, complimenten zijn hier dan ook op zijn plaats. Een kanttekening willen 

we als VVD nog wel plaatsen bij de uitvoering van de participatiewet. 

Daar waar het over participatiewet gaat, worden vooral de nieuwe 

leerwerkwerkbedrijven genoemd, waarmee uitstroom van bestaande Wsw 

medewerkers wordt bewerkstelligd. Welke inzet wordt er gedaan om mensen 

met een uitkering weer te plaatsen? Uit de jaarrekening blijkt dat er re-

integratie budget overblijft. Welke doelstellingen hebben we voor ogen? 

 

 

Wegen en groen 

Opnieuw zien we oplopende achterstanden, in het onderhoud van wegen en 

openbaar groen. In deze beleidsarme nota wordt hier nauwelijks aandacht aan 

besteed, als VVD vragen we die aandacht dan maar. Inwoners, en zeker ook de 



vele toeristen, zien de staat van wegen en groen jaarlijks achteruitgaan. 

Achteruitgang, ondanks het feit dat we jaarlijks meer vragen van inwoners en 

ook toeristen. We hebben de vreemde gewoonte om jaarlijks standaard 2,75% 

meer OZB te vragen van de inwoners, en van de toerist 5 cent extra 

toeristenbelasting per persoon per nacht. Waar blijft ons geld, zullen veel 

inwoners zich afvragen. In de jaarrekening 2015 blijft er zelfs geld over in het 

programma wegen en verkeer. In de kadernota wordt voorgesteld de komende 

3 jaar, 1 miljoen per jaar extra uit te geven voor wegenonderhoud, dat klinkt 

mooi, maar waar leidt dit toe? We hebben geen raadsvoorstel hierover 

behandeld. Om toch een goede afweging te kunnen maken, vernemen we 

graag van het college welke visie zij heeft voor de komende jaren, met 

betrekking tot het inlopen van de achterstanden. 

 

Bedrijfsvoering 

De gemeenteraad zou het hier niet over moeten hebben, simpelweg omdat we 

er niet over gaan. Toch is de bedrijfsvoering breed uitgemeten in de kadernota, 

er wordt een uitgebreide toelichting gegeven over de stand van zaken. Mede 

naar aanleiding van het grote financiële tekort, dat vorig jaar ontstond in de 

bedrijfsvoering. Nog steeds is er sprake van een hoge werkdruk, hoog 

ziekteverzuim en een verlofstuwmeer. In de ombuigingstaakstelling voor 2017 

stelt het college voor het budget voor bedrijfsvoering opnieuw met €100.000 te 

verlagen, graag horen we waarom u deze budget verlaging verantwoord acht. 

De transitie van het sociale domein is succesvol voltooid, we zijn zelfs koploper. 

De volgende ingrijpende transitie is aanstaande, de omgevingswet. 

Vergunningverleningen en bestemmingsplannen komen samen in de 

omgevingswet. Het zou mooi zijn als we ook hierin weer koploper kunnen zijn. 

Vraag is dan ook, wordt hierop al voldoende ingespeeld bij het beleid rondom 

de bedrijfsvoering? 

Tot slot nog over de kaderbrief en de voorstellen die er in worden gedaan. Er 

worden een 4 tal voorstellen gedaan, speciaal omkaderd, die beleid zijn 

geworden zodra we deze kaderbrief vaststellen. Voorstellen gaan twee keer 

over de reserve begrotingssaldo, het bedrag voor calamiteiten, en 

rentepercentages. Verder laten we als raad bij vaststelling de OZB op 2,75% en 

blijft de koppeling OZB en legestarieven bestaan, terwijl in de kadernota 2016 

afgesproken is dat de kostendekkendheid van leges zou worden onderzocht, en 



eventueel een andere kosten verdeelmethode zou kunnen worden toegepast. 

Vraag aan de raadsfracties: Vindt u dat u voldoende informatie heeft om deze 

kadernota of brief vast stellen met de hiervoor genoemde beleidskaders? 

Voorzitter, 

Met deze vraag aan de raad, hopen we straks een goede discussie te kunnen 

hebben. 

 

Dank voor uw aandacht, 

 

Namens de VVD fractie, 

Erik Huizing 

 

 


